

LOG B 009

Kapitel I

Sportliches Reglement Art. 15.10

Art. 15.10 wird während des warm-up am Samstag, 08.05.21, 09:00 – 11:00 Uhr, nicht angewendet.
Während des warm-up am Samstag, 08.05.2021, ist das Qualifizieren von Reifen nicht möglich.
Die Reifenwahl im warm-up ist freigestellt.

Chapter I.

Sporting regulations Art. 15.10

Art. 15.10 will not be used during the warm-up on Saturday, May 8th 2021, 09:00 - 11:00.
During the warm-up on Saturday, May 8th 2021, it is not possible to qualify tires.
The choice of tires in the warm-up is free.

TOP-30 Qualifying

Die Rennleitung erinnert an die Benennung der TOP-Qualifying-Fahrer (siehe Laufkarte) bis Samstag, 09.05.21, 09:30 Uhr, über das Online-Nennungsprogramm.

TOP 30 qualifying

The race management will remind you of the naming of the TOP qualifying drivers (see route card) by Saturday, May 9th 2021, 09:30 a.m. via the online entry program.

Startfahrer

Die Rennleitung erinnert an die Benennung des Startfahrers gültig für alle Teams bis spätestens Sonntag, 09.05.21, 09:30 Uhr, über das Online-Nennungsprogramm.

Starting driver

The race management will remind you of the naming of the starting driver valid for all teams by Sunday, May 9th 2021, 9:30 a.m. at the latest via the online entry program.

Gez./sgd. Walter Hornung
Rennleiter / Clerk of the Course